

29  
DEC  
2019



لبنان في صورة  
LEBANON IN A PICTURE

**Objective:**

To invite the youth to express their vision of their country and how they perceive Lebanon in their own eyes through the use of arts.

Art is a self-expression tool that teaches youth how to make their mark on the world in ways that people will appreciate, and how they can actually have an impact on the world through the visual arts.

This program will also give politicians the opportunity to dig into the youngster's minds and points of views.

**هدف المشروع:**

دعوة موجهة الى الشباب اللبناني للتعبير عن رؤيتهم لبلدهم وكيف ينظرون الى لبنان بأعينهم من خلال استخدام الفنون.

الفن هو أداة للتعبير عن الذات ويسمح للشباب بترك بصماتهم في العالم بأسلوب يقدره الناس. وهكذا يتعلمون كيف من الممكن أن يؤثروا في الناس من خلال الفنون البصرية.

و يسمح هذا البرنامج للسياسيين أيضا بالتعمق في عقول ووجهات نظر الشباب.

# صوّرني بلوحة

## Criteria of Participation:

- Students should be of Lebanese origins and enrolled in public/private schools in Lebanon and/or abroad.
- Age:12 to 16.
- Art piece should be new and not created before or used in any other competition.

## How to apply?

- Fill in the application form on the website [www.gebranbassil.com](http://www.gebranbassil.com) by December 29th, 2019.
- After filling the application, participant must start working on the art piece illustrating how he/she perceives Lebanon.
- Art piece must be delivered to **GebranBassil Office** (office Nb 704) at the Parliament during the week of January 22th to January 31th, 2020.
- For people participating from abroad, piece should be sent by email to:  
**Rchemaly@gebranbassil.com**  
and if specifications are approved, piece must be sent by DHL.

## Specifications of the Art Piece:

- The Art piece must be in A3 format with a wood frame.
- Name must be written on the right bottom of the art piece in capital letter.
- The art piece can be colored or in black and white.
- The art piece can be a painting or a drawing.

## Winner Selection:

- After receiving all art pieces, an exhibition will be held whereby students will be present to shed light on their art work.
- Each art piece will be given a number.
- Attendees at the exhibition (students' families, selective NGOs, Media, MPs, and Ministries etc...) will cast their votes in secret ballot for the best art piece during the exhibition. Only one vote per person (Vote will include the number of the piece).
- Winner will be announced by counting the votes at the end of the exhibition.

## شروط الاشتراك:

- على الراغب بالاشتراك أن يكون من جذور لبنانية ومسجل في إحدى المدارس العامة/الخاصة في لبنان وأو في المهجر .
- العمر المطلوب من ١٢ الى ١٦ سنة .
- على القطعة الفنية أن تكون حديثة المنشأ غير مستخدمة في أي مسابقة أخرى .

## كيفية الاشتراك:

- تعبئة نموذج الطلب على الموقع الإلكتروني التالي :  
**www.gebranbassil.com**
- آخر مهلة لتقديم الطلب بتاريخ ٢٩ كانون الأول ٢٠١٩ .
- بعد ملء الطلب، على المشترك البدء في العمل على قطعة فنية تجسد رؤيته ونظريته للبنان تحت شعار " لبنان في صورة " .
- يرسل المشترك لوحته الفنية الى مكتب **GebranBassil** رقم ٧٠٤ في مبنى مجلس النواب- ساحة النجمة وذلك ما بين ٢٢ و ٣١ كانون الثاني ٢٠٢٠ .
- للمقيمين خارج لبنان، الرجاء ارسال صورة عن القطعة الفنية الى البريد الإلكتروني التالي :  
**Rchemaly@gebranbassil.com**
- إذا تمت الموافقة على المواصفات، ترسل القطعة الفنية الى لبنان بواسطة ال DHL .

## مواصفات القطعة الفنية:

- على المشترك ان يرسم قطعه الفنية على ورقة مقاسها A3 مع اطار خشبي .
- يكتب المشترك اسمه الكامل على الجزء الاسفل الأيمن من اللوحة بالحرف الكبير .
- يستطيع المشترك ان يستخدم الألوان في قطعه الفنية أو اللون الأبيض والأسود فقط .
- يمكن للوحة أن تكون إما لوحة زيتية أو لوحة مائية .

## كيفية اختيار الفائز:

- بعد انتهاء مهلة تقديم جميع القطع الفنية، سيتم عرض اللوحات، حيث يقوم كل طالب بالشرح عن قطعه الفنية وأبعادها .
- ترقيم القطع الفنية .
- يقوم المدعوون الى المعرض (عائلات الطلاب، المنظمات الغير حكومية كالجمعيات، وسائيل الأعلام، النواب، الوزراء الخ...) بالأدلاء بأصواتهم عبر الاقتراع السري لأفضل قطعة فنية يرونها خلال المعرض . لكل مدعو صوت واحد في التصويت (يشمل التصويت رقم القطعة) .
- يعلن اسم الفائز في نهاية المعرض بعد احصاء الاصوات .

For winner and participants prizes:

[www.gebranbassil.com](http://www.gebranbassil.com)

لجوائز الفائز والمشاركين:

[www.gebranbassil.com](http://www.gebranbassil.com)